
Miljöpartiet i Svalöv tycker att miljön är viktigast.

●● Vi vill att all mat som serveras i skolor och boenden ska vara utan 
konstgjorda tillsatser.

●● Råvarorna ska så ofta som möjligt vara svenska.
●● Vi vill att Svalöv inte ska tillåta gruvor som förstör naturen.
●● Vi vill att kommunen ska ta beslut som är bra för miljön i alla lägen. 

Miljöpartiet de gröna vill att det ska vara enkelt och bra 
att bo i Svalöv. 

●● Vi vill ha mer kollektivtrafik och cykelvägar.
●● Vi vill ha laddstolpar för elbilar vid tågstationerna.
●● Vi vill att det ska finnas bostäder som passar dina behov.
●● Vi vill att alla ska kunna få bredband.
●● Vi vill att män och kvinnor har lika lön för lika arbete. 

Miljöpartiet vill att du ska vara trygg med skola och för-
skola i Svalöv.

●● Vi vill att det ska finnas fler lärare.
●● Vi vill att det ska finnas träd och gräs på skolgårdarna.
●● Vi vill att alla barn ska kunna gå i kulturskolan om de vill. 

Miljöpartiet vill att du ska må bra kunna uppleva kultur 
och natur. 

●● Vi vill att det ska finnas fler mötesplatser.
●● Vi vill att alla ska kunna vistas i naturen.
●● Vi vill att flickor och pojkar får rättvist stöd till sin fritid.
●● Vi vill att de personer som använder LSS ska få bestämma mer själva.
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